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4 Obec Kalná nad Hronom
KOMISIA

Rozvoja mládeže a športu pil OZ v Kamej nad Hronom

Pozvánka

Predseda komisie Rozvoja mládeže a športu zvoláva zasadnutie komisie,

ktoré sa uskutočnf dňa 20.03.2023 (pondelok) o 17.00 hod. v zasadačke

obecného úradu obce Kalná nad Hronom.

Program komisie:

1. Aktualizácia plánu športových a turistických podujatí v Kamej nad Hronom

2. Projekt Správy športových a rekreačných zariadení v Kamej nad Hronom

3. Informatívna správa predsedu komisie

4. Diskusia

5. Záver

Mgr. Michal G u ť an v. r.
predseda komisie
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Prezenčná listina
zo zasadnutia komisie Rozvoja mláaeže a športu zo dňa 20.03.2023

Podpis
--fl

- Mgr. Michal GUtAN
titul. meno a priczvisko ~ř ‘

- Ing. Roman G000RA 41~Ž!~&~?/,ín‘Y
tituL metto a priezvislco

‚—

- p. Peter cioÁŇ . ...

tituL meno a priezvlsko /

- p. Jozef GONDA .‚

titul. meno a priezvisko

- p. Mgr. Lenka ME~IHARTOVÁ
titul. meno a prjezvisko

p. Mgr. Peter LIPTÁK
titul, meno a pršezvisko ľ

- p. Mgr. Božena ZUMMEROVÁ
titul, meno a priezvisko

p. Ing. Arpád ZSIGMQND
titul, meno a priczviske I

- p. Jaroslava MESZAROSOVÁ
titul. meno a priezvisko /

Prítomní: podpis
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Zápisnica

zo zasadnutia Komisie Rozvoja mládeže a športu dňa 20.03.2023

Otvorenie

Predseda komisie p. Gufan, otvoru prvé rokovanie komisie Rozvoja mládeže

a športu (ďalej len KRMaŠ) pri OZ v Kamej nad Hronom. Privítal prítomných

a skonštatoval, že komisia bola zvolaná vzmysle „Rokovacieho poriadku obecného

zastupiteľstva a komisií obecného zastupiteFstva obce Kalná nad Hronom Č. 2ĺ2022“.

Schválenie Droaramu

Následne predseda komisie oboznámil členov komisie s programom stretnutia, ktorý

následne predložil na hlasovanie.

Hiasovanie:

Členovia komisie KRMaš jednohiasne schválili program dnešného

stretnutia nasledovne:

1. Aktualizácia plánu šponových a turistických podujatí v Kalnej nad Hronom

2. Projekt Správy športových a rekreačných zariadení v Kalnej nad Hronom

3. Informatívna správa predsedu komisie

4. Diskusia

5. Záver

Za vyhotovenie zápisnice zo stretnutia bol poverený predseda konúsie Mgr. Guťan.

Ešte pred samotným rokovanfm komisie predseda Guťan odovzdal slovo pánovi starostovi

obce p. Ing. Igorovi Gogorovi, PhD., ktorý predniesol príhovor a informoval členov komisie

čo očakáva od jej činnosti. Vo svojom príhovore spomenul, že by bol veľmi rád aby šponové

a turistické aktivity pokračovali v minimálne v takej miere, ako doposiaf. Rád by tieto

aktivity obohatil aj o spoločné obecné lyžovačky, návštevy futbalových, hokejových a mých

športových zápasov a výletov, ktoré by viedli k väěšiemu záujmu o šport v našej obci.

Spomenul ambíciu vytvorenia určitého »Programového vyhlásenia obecného zastupiteľstva“

na príslušné volebné obdobie, kde očakáva, že aj komisia KRMaŠ aktívne prispeje svojimi

podnetmi. Na záver svojho príhovoru starosta obce poprial členom komisie veľa dobrej

a konštruktívnej spolupráce v najbližšom období. Po tomto príhovore následne komisia

pokračovala v rokovaní podľa schváleného programu.
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B od I: Aktualizácia plánu športových a turistických vodujatí v Kamej nad Hronom

V uvedenom bode sa členovia komisie KRMaŠ snažili vzájomne skoordinovat‘ viacero

športových a turistických aktivít v našej obci aj s ohľadom na plán práce Komisie pre rozvoj

vzdelania a kultúry na rok 2023. Pani Mgr. Božena Zummerová informovala Členov komisie

s „Plánom turistických akcií na rok 2023“. Uvedený plán následne členovia komisie

porovnali s plánom práce Komisie pre rozvoj vzdelania a kultúry na rok 2023. Po porovnaní

oboch plánov Členovia komisie KRIVIaŠ upravili a stanovili predbežné termíny šponových a

turistických akcií na rok 2023, tak, aby nedochádzalo k termínovej kolízií jednotlivých aktivít

z vyššie uvedenými komisiami.

Po dlhšej diskusií Členovia KRMaŠ prijali k bodu I. nasledovné závery:

1. „Plán turistických akcií na rok 2023“ bol upravený a termínovo aktualizovaný,

tak, aby nedochádzalo ku kolízií s plánom podujatí Komisie pre rozvoj vzdelania

a kultúry na rok 2023,

2.,, Beh oslobodenia obce“ - bol predbežne stanovený na 5. mája 2023,

3. „Športovýdeň obce“ - bol predbežne stanovený na 26. augusta 2023.

Úloha Č. 1: Uverejniť aktualizovaný „Plán turistických akcií na rok 2023“ na všetkých

komunikačných kanáloch obce Kalná nad Hronom

Zodpovedný: OcÚ

Bod II: Projekt Správy športoyých a rekreačných zariadení v Kalnej nad Hronom

V tomto bode predseda komisie informoval členov komisie o stave šponových

a rekreačných zariadení na území našej obce. K dispozícií dostali ělenovia aj obrazový

materiál o aktuálnom stave. Spomenul, že minulé obecné zastupiteľstvo malo v pláne vytvoriť

určitú „Správu šponových zariadení“, ktorá by mala na starosti údržbu a starostlivost‘ o tieto

zariadenia vrátane pravidelného servisu. Pre krátkosť volebného obdobia sa však už k jej

realizácií nedostalo. Členovia komisie sa jednoznačne zbodli, že uvedený stav nie je

vyhovujúci. I napriek snahe obecných zamestnancov udržiavať tieto zariadenia, nie ich

aktuálny stav dobrý. Taktiež Členovia komisie boli kritickí aj voči niektorým združeniam,

ktoré chceli tieto športoviská, avšak nestarajú sa o ne.



po dihšej diskusií a zhodnotení daného stavu komisia KRMaš o d p o r ú Č a 0cl):

Úloha Č. 2: Vyčlenit‘ konkrétneho zamestnanca obce, ktorý by bol pine zodpovedný za

údržbu, stav a pravidelný servis šponových a rekreačných zariadení na území obce Kalná nad

Hronom vrátane dodržiavania prevádzkových poriadkov.

Zodpovedný: OcÚ, prevádzkový majster

B od III: Informatívna správa predsedu komisie

Predseda komisie informoval, že obec Kalná nad Hronom sa uchádza o finančný príspevok na

vyhlásenú výzvu z Fondu na podporu šponu, “ Výstavba) rekonštrukcia a modernizácia

špono ve] infraštruktúry“ s projektorn Rekonštrukcia športovísk - rekonštrukcia bývalého

tenisového kurtu a umelej trávy (futbalové ihrisko Kálnica). Aktualizovaný rozpočet

projektanta je v sume: 385 396,14 EUR, fond poskytne príspevok vo výške 70%, ostatně hradí

obec z vlastných zdrojov. Jednou z povinných prílohe je aj uznesenie OZ (ktorě ho prijalo) o

zabezpečení finančných prostriedkov (vlastně financovanie vo výške 30%). Výzva sa uzatvára

17.04.2023. Rozhodnutie o schválení príspevku bude doručené do 90 dní (móže byť aj viac).

Ďalej pán predseda informoval, že prešiel všetky športové a rekreačně zariadenia v našej obci

a skonštatoval, že na niektorých chýba prevádzkový poriadok. Jedná sa naj mä o oddychovú

zónu vedľa cvičiska pre psov, futbalový areál a areál rekreačnej strelnice v záhradkárskej

oblasti.

Na základe uvedených skutočností komisia KRMaŠ ad p o r Ú Č a 0cl):

Úloha Č. 3: Zabezpečit‘ prevádzkové poriadky na všetkých športových a rekreačných

zariadení v správe obce, tam, kde nie su.

Zodpovedný: OcÚ, prevádzkový majster, obecná polícia, predseda KRMaš

Bod IV: Diskusia

- p. Meňhai-tová — rada by zapojila viac občanov do vzájomných aktivít z vodáckym klubom

VK Hron. Vidí tam veľký priestor na vzájomné aktivity a propagáciu.

Úloha Č.4: v spolupráci VK Hron zabezpečit‘ spoločne strávený deň v areály Lodenice

a následnej propagácie VH Hron voči občanom obce.

Zodpovedná: členka komisie Mgr. Lenka Meňhartová

- p. Lipták spomenul o potrebe doplnenia smetných košov pri multifunkčom ihrisku. Ďalej

spomenul potrebu skontrolovať stabilitu altánku na detskom ihrisku.

Úloha Č. 5: — v spolupráci s 0cl) a prevádzkovým majstrom zabezpečit‘ doplnenie košov

a kontrolu altánku.
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Zodpovedný: OcÚ, prevádzkový majster

- p. Gonda — navrhol v rámci Športového dňa znova zaviesť v rámci mini futbalu tzv.

Putovný pohár pre víťaza. Komisia sa s touto myšlienkou bude zaoberať v rámci prípravy

na tento deň.

V rámci diskusie sa členovia komisie zhodli, že spoločne vypracujú určité body a návrhy do

programovéJw vyhlásenia OZ. Taktiež sa zhodli, že je aj v ich osobnom záujme sa podieľať

na kontrole dodržiavania prevádzkových poriadkov športovísk a samozrej me aktívnym

spósobom sa podieľať na ich zveľaďovaní.

Bod V: Záver

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil stretnutie. Komisia by

najbližšie mala zasadať v inesiaci april 2023.

Michal Guťan v. r.

predseda komisie

Prílohy:

— fotodokumentácia športových a rekreačných zariadení (odovzdaná prevádzkovému
maj strovi)




